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Bakalářská práce Josefa Kady nevybočuje z průměru, kladeného na tento typ prací. Zabývá se 

dalším vzděláváním, cíleným na konkrétní instituci - magistrát hl. m. Prahy. Vzhledem 

k takto vymezenému tématu považuje za nutné zabývat se některými teoretickými problémy 

motivace, kterou předkládá jako předpoklad úspěšnosti dalšího vzdělávání. Dá se namítnout, 

že této oblasti věnuje neúměrně vzhledem k nosnému tématu, nicméně i tuto oblast 

konkretizuje a porovnává s výsledky Průzkumu spokojenosti zaměstnanců MHMP, který byl 

proveden v letošním roce. Této první části práce (teoretickému vymezení) lze jistě vytknout i 

nedostatečný přínos vlastní. Ale myslím, že bakalářská práce si nemůže klást natolik 

ambiciózní cíle a tudíž jistá kompilace je zde metodou únosnou. 

Dalším pojmovým problémem, který se autor dále zabývá je problematika "celoživotního 

učení". Ani zde si autor neklade vysoké teoretické cíle, ale považuje za vhodné určité 

teoretické vysvětlení, vhodné pro zarámování vlastního obsahu práce - vzdělávání úředníků 

MHMP. Lze vytknout jistou nesourodost této části práce, ve které vedle vymezení 

celoživotního učení se s menší logickou návazností vymezuje problematika mentoringu, 

oceňování učení, distančního vzdělávání a individualizace, což mohlo být zredukováno, 

eventuelně více konkretizování směrem k nosnému tématu vzděláván úředníků. 

Při vymezování vlastní problematiky nosného tématu je autor značně jistější. Je vidět, že se 

jedná o problematiku, kterou se zřejmě pracovně zabývá. Lze vytknout obsahovou 

nevyváženost. Věnuje se hodně prostoru pro legislativní vymezení celé problematiky a méně 

již tématům, které by mohly vyžadovat zaujmutí autorského stanoviska. Mám zde na mysli 

třeba kapitolky o strategii CU na magistrátu HMP nebo seznámení s vlastní organizací 

vzdělávání. V těchto kapitolách se zbytečně drží právního vymezení bez sdělení vlastního 

názoru na průběh vzdělávání. 

Jak již bylo sděleno, práce nepřekračuje průměr obvyklý ve zpracování bakalářských prací, 

nicméně naplňuje základní požadavky na takovéto práce kladené. Lze sice vytknout 



neadekvátně dlouhý teoretický úvod i skutečnost, že ve zpracování vlastního tématu se autor 

na tento úvod neodvolává, ale nemyslím, že to degraduje vlastní zpracování. Naopak je vidět, 

že autor dokáže pracovat s literaturou, přestože se dopustil "dvojí odvolávky". Práce je 

napsána dobře, přehledně strukturována. 

Přes uvedené některé dílčí výhrady myslím, že práce splňuje požadavky na bakalářskou práci 

a doporučuji ji k obhajobě. 
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